

For Immediate Release

McCarthy Tétrault LLP is first Law Firm in Canada to have Canadian offices achieve Rick Hansen Foundation Accessibility Certification™

June 1, 2023 Traditional territory of the xʷməθkwəy 'əm (Musqueam) First Nation / Richmond, B.C. - To mark the start of National AccessAbility week, The Rick Hansen Foundation is proud to announce McCarthy Tétrault LLP is the first law firm in Canada to have its Canadian offices achieve accessibility certification through the Rick Hansen Foundation Accessibility Certification™ (RHFAC) program. The RHFAC program is a national rating system that measures and certifies the level of meaningful access and enables organizations to better understand their physical accessibility, how they can improve, and identify barriers. This achievement is yet another milestone in the firm's progressive Inclusion Now strategy and a demonstration of their commitment to creating a workplace where everyone can thrive.

McCarthy Tétrault LLP's offices in Vancouver, Calgary, Toronto and Quebec City have achieved certification and their Montreal office in the final stage of its RHFAC rating. With over 1,700 partners, associates, students and staff across the country, McCarthy Tétrault has been on its accessibility journey since 2018 and spent the last few years building out their Inclusion Now strategy – a first of its kind in the legal profession that incorporates diversity, inclusion and corporate social responsibility into a single plan.

"We are thrilled to partner with the Rick Hansen Foundation to help us improve our level of meaningful accessibility and advance our strategy for people of varying abilities," said Charlene Theodore, Chief Inclusion Officer at McCarthy Tétrault. "We are continuously educating ourselves on how best to support intersecting identities and create an inclusive and accessible culture. RHFAC has helped us identify common barriers that can be removed across all areas of our firm."

McCarthy Tétrault LLP is working to educate staff on disability and inclusion through a variety of methods, including inviting Rick Hansen Foundation Vice President of Access and Inclusion, Brad McCannell to speak this National AccessAbility Week. "The accessibility movement continues to build momentum and McCarthy Tétrault's leadership sets a standard for others to follow," said McCannell. "I'm encouraged to see how organizations view our rating system as an opportunity to use data to determine next steps and prioritize greater inclusivity in their workplace. It also highlights the growing change in attitudes by bringing the needs of people of all ages and abilities to the forefront."

The RHFAC™ program helps organizations understand their level of meaningful access, from the people-centric, holistic experience of those with varying disabilities affecting their mobility, vision and hearing. To-date, over 1,750 sites across Canada have been rated through the program with over 1,200 becoming accessibility certified.

For more on the Rick Hansen Foundation Accessibility Certification™ program, visit www.rickhansen.com/RHFAC

For more information about McCarthy Tétrault LLP's Inclusion Now strategy, visit <https://www.mccarthy.ca/en/community>

- 30 -

About the Rick Hansen Foundation

The Rick Hansen Foundation (RHF) was established in 1988, following the completion of Rick Hansen's Man In Motion World Tour. For nearly 30 years, RHF has worked to raise awareness, change attitudes, and remove barriers for people with disabilities. Visit www.rickhansen.com to learn more.

About McCarthy Tétrault

McCarthy Tétrault LLP provides a broad range of legal services, providing strategic and industry-focused advice and solutions for Canadian and international interests. The Firm has substantial presence in Canada's major commercial centres as well as in New York City and London.

Built on an integrated approach to the practice of law and delivery of innovative client services, the Firm brings its legal talent, industry insight and practice experience to help clients achieve the results that are important to them.

For further information, or to request an interview with a member of McCarthy Tétrault's Inclusion Now Office, please contact: media@mccarthy.ca.

RHF Media Contact:

Cynnamon Schreinert, HartleyPR

604-802-2733

Cynnamon@hartleypr.com

Pour diffusion immédiate

McCarthy Tétrault S.E.N.C.R.L., s.r.l. est le premier cabinet d'avocats au Canada à obtenir la Certification en matière d'accessibilité de la Fondation Rick Hansen

1 juin 2023, territoire traditionnel de la Première Nation xʷməθkʷəy̓əm (Musqueam) /

Richmond (C.-B.) - Pour lancer la Semaine nationale de l'accessibilité, la Fondation Rick Hansen est fière d'annoncer que McCarthy Tétrault S.E.N.C.R.L., s.r.l. est le premier cabinet d'avocats au Canada à faire en sorte que ses bureaux au Canada reçoivent la certification d'accessibilité du Programme de certification en matière d'accessibilité de la Fondation Rick Hansen (RHFAC). Le programme RHFAC est un système de classement national qui évalue et certifie le niveau d'accessibilité réel et permet aux organismes de bien comprendre l'accessibilité de leur environnement physique, de savoir comment l'améliorer et de repérer les obstacles. Cette réussite est un autre jalon dans la stratégie progressive du cabinet, intitulée « Inclusion Now » (inclusion maintenant), et une manifestation de son engagement à favoriser un lieu de travail où tout le monde peut s'épanouir.

Les bureaux de McCarthy Tétrault S.E.N.C.R.L., s.r.l. qui sont situés à Vancouver, Calgary, Toronto et Québec ont déjà obtenu la certification et le bureau de Montréal procède à la dernière étape de son évaluation du RHFAC. Avec plus de 1 700 partenaires, associé·e·s, étudiant·e·s et employé·e·s partout au pays, McCarthy Tétrault progresse depuis 2018 sur la voie de l'accessibilité et a passé les dernières années à élaborer sa stratégie Inclusion Now : unique en son genre dans la profession juridique, cette initiative traite à la fois de la diversité, de l'inclusion et de la responsabilité sociale de l'entreprise.

« Nous sommes ravis de nous associer à la Fondation Rick Hansen pour nous aider à améliorer notre niveau d'accessibilité réelle et à faire progresser notre stratégie à l'égard des personnes aux capacités diverses », a déclaré Charlene Theodore, responsable de l'inclusion chez McCarthy Tétrault. « Nous sommes en apprentissage constant afin de savoir comment favoriser l'appui auprès de personnes aux identités intersectionnelles ainsi qu'une culture inclusive et accessible. Le RHFAC nous a aidés à repérer les obstacles courants que nous pouvons éliminer partout dans notre entreprise. »

McCarthy Tétrault S.E.N.C.R.L., s.r.l. s'efforce de sensibiliser son personnel à propos de handicap et d'inclusion à l'aide de diverses méthodes. Le cabinet a notamment invité Brad McCannell, vice-président de l'accès et de l'inclusion à la Fondation Rick Hansen, à prendre la parole à l'occasion de la Semaine nationale de l'accessibilité. « Le mouvement en faveur de l'accessibilité continue de prendre de l'ampleur et l'initiative du cabinet McCarthy Tétrault est un exemple à suivre », a affirmé Bard McCannell.

« Je constate avec satisfaction que les organismes considèrent notre système d'évaluation comme une occasion de se servir des données pour fixer les prochaines étapes et de favoriser l'amélioration de l'inclusivité dans leur milieu de travail. Cette initiative souligne également l'évolution croissante des mentalités et privilégie les besoins des personnes de tous les âges et de toutes les capacités. »

Le Programme RHFAC aide les organismes à comprendre leur niveau d'accessibilité réelle en fonction de l'expérience holistique des usagers-ères ayant différents handicaps qui touchent leur mobilité, leur vision ou leur ouïe. À ce jour, le Programme RHFAC a évalué plus de 1 750 sites partout dans le Canada et plus de 1 200 d'entre eux ont obtenu la certification d'accessibilité.

Pour en savoir plus sur le Programme de certification en matière d'accessibilité de la Fondation Rick Hansen, consultez www.rickhansen.com/RHFAC (en anglais).

Pour obtenir de plus amples renseignements à propos de McCarthy Tétrault S.E.N.C.R.L., s.r.l., consultez <https://www.mccarthy.ca/fr/communaute>

- 30 -

Au sujet de la Fondation Rick Hansen

On a fondé la Fondation Rich Hansen (FRH) en 1988 après la fin de la Tournée mondiale Rick Hansen. Depuis près de 30 ans, la FRH travaille à sensibiliser davantage, à changer les attitudes et à éliminer les obstacles pour les personnes ayant un handicap. Consulter www.rickhansen.com pour en apprendre davantage.

Au sujet de McCarthy Tétrault

McCarthy Tétrault offre une vaste gamme de services juridiques et fournit des conseils stratégiques spécialisés par secteur d'activité et des solutions dans le cadre de mandats concernant des intérêts canadiens et internationaux. Le cabinet jouit d'une forte présence dans les principaux centres d'affaires du Canada, ainsi qu'à New York et à Londres.

Fort d'une approche intégrée de l'exercice du droit et de la prestation de services innovants, le cabinet est en mesure de capitaliser sur ses compétences juridiques, ses connaissances sectorielles et sa vaste expérience pour aider ses clients à atteindre les résultats qui comptent pour eux.

Pour obtenir de plus amples renseignements ou pour demander un entretien avec un membre du service Inclusion Now de McCarthy Tétrault, veuillez envoyer un courriel à : media@mccarthy.ca.

Personnes-ressources pour les médias à la FRH :

Cynnamon Schreinert, HartleyPR

604-802-2733

Cynnamon@hartleypr.com